



Golf NB Provincial Coach – Boys

Contract Position | 2026 Season

SALARY & BENEFITS

- **Annual Compensation:** \$3,500.00 for the 2026 season, plus \$100/hour for additional approved work for the Junior Development Team
- **Additional Benefits:**
 - Reimbursed travel at \$0.50/km (subject to Golf NB policy)
 - Meal per diem: \$60/day (\$10 breakfast, \$20 lunch, \$30 dinner – subject to change)
 - Full cost of accommodations approved by the Executive Director
 - Shared certification costs (to be discussed/approved by the Executive Director)

OVERVIEW

The Golf NB Provincial Coach – Boys is a contract-based, remote position responsible for leading the development of junior female athletes across New Brunswick.

As **Lead Coach of the Junior Development Team (JDT)**, the coach will oversee planning and delivery of winter/off-season JDT camps, assist in selection processes, and ensure alignment with Golf NB's high-performance pathway.

The coach will also play a central role in the identification, preparation, and coaching of Team NB's Under-19 Boys Team and collaborate closely with Golf NB staff, volunteers, and the Junior & Player Development Committee.

The Provincial Coach is directly involved in Team NB preparations, including off-season training camps, the JDT selection process, and attendance at the Canadian Junior Boys Championship.

QUALIFICATIONS

- PGA of Canada Member in Good Standing
- Rules of Golf Certified – Level 2
- Coach New Competitor (CNC) certification
- Coach of Developing Competitors (CDC) certification
- NCCP multi-sport modules
- Respect in Sport Certification



Screening Requirements (current and valid):

- Criminal Record Check
- Vulnerable Sector Check

Other Qualifications:

- Excellent interpersonal, communication, and decision-making skills
 - Ability to work independently and collaboratively
 - Strong administrative/computer skills (Microsoft Office, Teams)
 - Valid driver's license and willingness to travel
 - Bilingualism (English & French) is considered an asset
-

ROLES & RESPONSIBILITIES

Reporting to the Executive Director, the Provincial Coach will:

- Serve as **Lead Coach of the Junior Development Team (JDT)**, planning and attending all JDT sessions
 - Support and help execute Golf NB's junior player development strategy
 - Participate in the selection process for the JDT and Team NB
 - Attend and coach Team NB U19 Boys at the Canadian Junior Boys Championship
 - Assist with planning/promotion of all Golf NB junior championships
 - Attend the Junior Provincials and assist with Team NB announcements
 - Act as liaison between Golf NB and PGA of Canada Atlantic
 - Plan and deliver two (2) Talent ID & Elite Player Development Camps annually
 - Opportunity to host a provincial clinic at the coach's home facility
-

GENERAL

Golf NB is committed to a safe and inclusive environment for all, particularly youth athletes. This includes strict adherence to screening protocols and a commitment to diversity, equity, and inclusion.

Golf NB's core values—**Partnerships, Communication, Inclusion, and Transparency**—guide all expectations of contractors and staff.



Entraîneur provincial – Golf NB (Juniors garçons)

Poste contractuel | Saison 2026

SALAIRE & AVANTAGES

- **Rémunération annuelle** : 3 500 \$ pour la saison 2026, plus 100 \$/heure pour le travail supplémentaire approuvé lié à l'Équipe de développement junior (JDT)
 - **Autres avantages** :
 - Remboursement du kilométrage à 0,50 \$/km (selon la politique de Golf NB)
 - Indemnité de repas : 60 \$/jour (10 \$ déjeuner, 20 \$ dîner, 30 \$ souper – sous réserve de modification)
 - Coût complet de l'hébergement approuvé par la directrice générale
 - Frais de certification partagés (à discuter et approuver par la directrice générale)
-

APERÇU

L'entraîneur provincial de Golf NB – Juniors garçons est un poste contractuel et à distance, responsable de diriger le développement des athlètes juniors masculins partout au Nouveau-Brunswick.

En tant qu'**entraîneur principal de l'Équipe de développement junior (JDT)**, l'entraîneur supervisera la planification et la prestation des camps d'entraînement d'hiver et hors saison, participera aux processus de sélection et veillera à l'alignement avec la voie de haute performance de Golf NB.

L'entraîneur jouera également un rôle central dans l'identification, la préparation et l'encadrement de l'équipe NB des moins de 19 ans (garçons), en collaborant étroitement avec le personnel de Golf NB, les bénévoles et le Comité du développement junior et des joueurs.

Le rôle comprend une participation directe aux préparations d'Équipe NB, incluant les camps d'entraînement hors saison, le processus de sélection de la JDT et la présence au Championnat canadien junior masculin.

QUALIFICATIONS

- Membre en règle de la PGA du Canada
- Certifié Règles du golf – Niveau 2
- Certification « Coach New Competitor (CNC) »
- Certification « Coach of Developing Competitors (CDC) »
- Modules multisports du PNCE



- Certification Respect et Sport

Exigences de vérification (valides et à jour) :

- Vérification du casier judiciaire
- Vérification du secteur vulnérable

Autres compétences :

- Excellentes habiletés interpersonnelles, de communication et de prise de décision
- Capacité à travailler de façon autonome et en collaboration
- Solides compétences administratives et informatiques (Microsoft Office, Teams)
- Permis de conduire valide et disponibilité pour voyager
- Le bilinguisme (anglais et français) est considéré comme un atout

RÔLES & RESPONSABILITÉS

Sous la supervision de la directrice générale, l'entraîneur provincial devra :

- Agir comme **entraîneur principal de l'Équipe de développement junior (JDT)**, planifier et participer à toutes les séances de la JDT
- Appuyer et contribuer à l'exécution de la stratégie de développement des joueurs juniors de Golf NB
- Participer au processus de sélection de la JDT et d'Équipe NB
- Accompagner et entraîner Équipe NB U19 garçons au Championnat canadien junior masculin
- Contribuer à la planification et à la promotion de tous les championnats juniors de Golf NB
- Participer aux Championnats provinciaux juniors et appuyer les annonces d'Équipe NB
- Servir de liaison entre Golf NB et la PGA du Canada Atlantique
- Planifier et livrer deux (2) camps annuels d'identification de talents et de développement de joueurs élités
- Offrir l'occasion d'animer une clinique provinciale dans son club d'attache

GÉNÉRAL

Golf NB s'engage à offrir un environnement sécuritaire et inclusif pour tous, particulièrement les jeunes athlètes. Cela inclut le strict respect des protocoles de vérification et un engagement envers la diversité, l'équité et l'inclusion.

Les valeurs fondamentales de Golf NB — **Partenariats, Communication, Inclusion et Transparence** — guident toutes les attentes envers les contractuels et le personnel.